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#IAKO IDS PROZIVA OPORBU DA NE DAJE PRIJEDLOGE U VIJEĆU - ISTINA JE

POTPUNO DRUGAČIJA - STRANKA NA VLASTI GLATKO ODBIJA SVE, KAŽU U SDP-u#

Danas je Klub vijećnika u Gradskom vijeću Pule, SDP – HSU, održao press konferenciju na

temu predloženog Gradskog proračuna Grada Pule za 2020. godinu.

Vijećnici Igor Belas, Radenko Ognjenović i Siniša Gordić predvođeni predsjednicom SDP Pule i

predsjednicom kluba vijećnika, Sanjom Radolović osvrnuli su se na proračun koji je na dnevnom

redu sutrašnje sjednice Gradskog vijeća.

Sanja Radolović je odmah na početku komentirala izjave dogradonačelnika Roberta Cveka

kojima proziva oporbu u Gradskom vijeću jer ''ne daje prijedloge''.

Kako bi javnost bila informirana, treba istaknuti kako je SDP podnio preko 40 prijedloga u roku

koji je IDS postavio za slanje prijedloga, a nastavno na to podnijeli smo amandmane na

proračun i podnijet ćemo ih još na sjednici Gradskog vijeća, ali kao i dosada očekujemo da IDS

sve glatko odbije – rekla je Radolović.

Dodala je kako je ovakvo funkcioniranje vladajućeg IDS-a pravi prikaz ''demokracije'' po

njihovom modelu.

Kada gospodin Cvek kaže kako oporba ne podnosi prijedloge, iskoristit ću priliku i podsjetiti ga

na dio onoga što smo predložili, ali nisu prihvatili – rekla je Radolović i nabrojala mali dio

prijedloga SDP-a.

Radne bilježnice za sve osnovnoškolce u Puli, vrtić u MO Sv. Polikarp – Sisplac, školski

ormarići u svim školama kako djeca ne bi morala nositi teške torbe, rekonstrukcija 43. Istarske

divizije za koju su amandmanom kluba SDP – HSU u tekućoj godini predviđena sredstva za

pripremu i dokumentaciju, a nije napravljeno ništa – konstatirala je Radolović.

Predložili smo zamjenu prometnih semafora uzimajući u obzir da na području Pule imamo vrlo

vjerojatno najstarije tehničko rješenje u Hrvatskoj koje ugrožava sigurnost u prometu, predložili

smo uređenje Kandlerove ulice, tražili smo povećanje izdvajanja za uređenje fasada jer po tom

pitanju isto tako nije ništa napravljeno te smo naravno apelirali na aktivnosti u smjeru

osiguravanja sredstava preko EU fondova za ugradnju liftova u stambenim zgradama, predložili

smo planiranje izgradnje OŠ na području MO Gregovica te smo dali i niz drugih prijedloga čije

nabrajanje bi previše trajalo – rekla je Sanja Radolović.

Nakon obraćanja Sanje Radolović riječ je preuzeo Siniša Gordić, tajnik GO SDP Pula i gradski

vijećnik, rekavši da primjedbi nema ni u javnim savjetovanjima jer su stranke i udruge odustale

od sudjelovanja zbog neprestanog odbijanja njihovih prjedloga. Ljudi su shvatili da gube vrijeme

i energiju pišući mišljenja na prijedloge koji su upućeni u javno savjetovanje jer sve dosada je

glatko odbijeno – rekao je Gordić.

SDP je podnio 6 amandmana u redovnu proceduru, a odnose se na naknade za novorođenčad,

izgradnju javnog toaleta na području Starog grada, saniranje Verudela Art Parka, prenamjenu

sredstava za početak pripreme rekonstrukcije ulica Sv. Felicite i Monte Magno koje su u
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katastrofalnom stanju te dvije dopune dnevnog reda koje se odnose na izmjenu Odluka koje su

na snazi, a tiču se smještaja bankomata i cijene najma poslovnih prostora u predviđenim

zonama.

Istaknuo je kako proračun Grada Pule iznosi preko pola milijarde kuna, a ukupni iznos

predviđen kao naknada za novorođenčad je 420.000,00 kuna što smatra sramotnim s obzirom

kako se stalno priča o demografskim mjerama.

Osvrnuo se i na proračun u cjelini za koji je rekao kako se SDP – HSU ne slažu s njim i da je

teško predlagati i krpati nešto u dokumentu kojeg bi SDP – HSU drastično izmijenili, odnosno da

bi trebali napisati cijeli novi prijedlog proračuna u 5 dana koliki je rok za podnošenje

amandmana – ustvrdio je Siniša Gordić.

Proračun ovakav kakav je ne predstavlja ništa, mi ne znamo kamo ide Pula. Pula se pretvorila u

veliki trgovački centar. Predlagali smo rješenja za revitalizaciju centra grada, predlagali smo

mjere za sprječavanje propadanja centra Pule i nisu ništa prihvatili – kaže Radenko Ognjenović.

Nažalost, moram reći kako je ovaj proračun odraz vođenja Grada bez ikakvog plana i vizije –

zaključio je Ognjenović svoje obraćanje.

Na kraju, završno obraćanje imao je potpredsjednik SDP Pule i gradski vijećnik, Igor Belas.

U svom govoru istaknuo je kako u Puli mnogi ljudi ne žive dobro. Za razliku od vladajućih vidimo

da Pula propada, a centar grada izgleda kao avet. Mnogi ljudi u ovom Gradu žive od jedne ili niti

jedne plaće, ali kaže kako je vladajućima to teško za uočiti jer uz vina, skupa jela u konobama i

ostale blagodati, teško mogu vidjeti problematiku običnog čovjeka – oštar je bio Belas.

Na kraju prozvao je vladajuće kako su unatoč lošim rezultatima trgovačkih društava u vlasništvu

Grada pojedini direktori i dalje na istim radnim mjestima na što kaže da mu je teško za

povjerovati kako ne postoje bolji ljudi koji neće generirati gubitke – zaključio je Belas, navodi se

u priopćenju.

(iPress)
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